



Kiezgourmet Landwehrkanal

The journey begins with Jonas Merold, whose thoughtful, ingredient-driven cuisine earned him the Michelin Guide's "Mindful Voice" distinction.

From there, we'll head to Barkin Kitchen, the hidden restaurant of one of Berlin's most creative catering teams.

Next door at Five Elephant, we'll discover what makes truly exceptional coffee—right in the heart of the roastery. To finish, we'll unwind with a drink and delicious bites in the beautiful garden of Bistro Gri Gri, overlooking the Landwehr Canal—the perfect way to end what promises to be a wonderful summer evening.

Four creative culinary destinations, one flavour-filled walk through Berlin.

Details

Date: 28 August 2026

Time: 6 p.m.

Meeting Point: Restaurant Merold, Pannierstr. 24,
12047 Berlin

Kiezgourmet Landwehrkanal

Los geht es bei Jonas Merold, der für seine kluge Produktküche vom Guide Michelin als „Mindful Voice“ ausgezeichnet worden ist. Weiter geht es ins Barkin Kitchen, dem versteckten Restaurant einer der kreativsten Cateringküchen Berlins.

Nebenan bei Five Elephant lernen wir alles über richtig guten Kaffee – und zwar mitten in der Rösterei.

Um abschließend am Ufer des Landwehrkanals im wunderschönen Gastgarten des Bistro Gri Gri diesen ziemlich sicher herrlichen Sommerabend ausklingen zu lassen.

Vier kreative Orte des kulinarischen Berlins, ein aromenhungriger Stadtpaziergang.

Details

Datum: 28. August 2026

Uhrzeit: 18:00 Uhr

Treffpunkt: Restaurant Merold, Pannierstr. 24,
12047 Berlin